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BRMG. 0012.80.2018  -KSiŁP-V 
 
 
 
 

PROTOKÓŁ NR  50-8/2018  
 

z  posiedzenia Komisji Samorządu i Ładu Publicznego, które odbyło się   
27 sierpnia  2018r. o godz. 16:00   w sali 007 w Nowym Ratuszu przy ul. 
Wały Jagiellońskie w Gdańsku.  

Obecność: wg załączonej listy obecności, która stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 
protokołu. 
Na stan 7 (siedmiu) członków Komisji,  w posiedzeniu uczestniczyło 4 (czterech), czyli było 
quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
Lista innych osób obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   
Przewodnicząca Komisji – Radna Anna Wirska  powitała wszystkich obecnych 
zaproponowała zmiany w punkcie 3. I tak: 
Obecny  punkt 3  stanowić będzie pkt. 3.1. Wprowadza  się   dwa projekty uchwał, które 
stanowić  będą punkt 3.2 i pkt 3.3: 
Pkt 3.2  - opiniowanie projektu uchwały  zmieniający uchwałę w sprawie podziału miasta 
Gdańska na stałe obwody głosowania – druk nr 1733. 
 Pkt 3.3. – opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia na terenie miasta Gdańska 
odrębnych obwodów głosowania w celu przeprowadzenia wyborów do rady Miasta Gdańska, 
Sejmiku Województwa Pomorskiego oraz Prezydenta Miasta Gdańska zarządzonych na 21 
października 2018r. – druk nr 1734 
 

Komisja nie zgłosiła uwag do tak zaproponowanego porządku  posiedzenia i jednogłośnie – 

4 głosami za -  przyjęła następujący porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1722. 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok – druk 1723. 

 
3.1 Opiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Miejskiej Komisji ds.  
      Wyborów w Jednostkach Pomocniczych w Gdańsku i ustalenie jej Regulaminu   
      - druk nr 1683. 
 
3.2 Opiniowanie projektu uchwały  zmieniający uchwałę w sprawie podziału   

       miasta Gdańska na stałe obwody głosowania – druk nr 1733 

 

3.3 Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia na terenie miasta 
Gdańska odrębnych obwodów głosowania w celu przeprowadzenia 
wyborów do rady Miasta Gdańska, Sejmiku Województwa Pomorskiego oraz 
Prezydenta Miasta Gdańska zarządzonych na 21 października 2018r. – druk 
nr 1734 
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4. Opiniowanie projektu uchwały  w sprawie podziału dzielnicy Chełm na 
Dzielnicę Chełm i Dzielnicę Orunia Górna – druk nr 1689 + autopoprawka. 

 
5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wyodrębnienia na rok 2019 środków 

finansowych na działalność statutową jednostek pomocniczych. 

6. Wnioski Komisji Samorządu i Ładu Publicznego  do budżetu Miasta Gdańska na 
rok 2019. 

 
7. Sprawy bieżące, wolne  wnioski,  korespondencja.  

 

PUNKT  1 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1722. 

 

Oryginał  projektu  uchwały znajduje  się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska z  
29 sierpnia  2018r.  - BRMG-S.0006.279.2018). 
 

Projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem omówiła  Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor 
Wydziału Budżetu Miasta i Podatków.   
 

Nie było głosów w dyskusji, Przewodnicząca poddała pod głosowanie pozytywne 
zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1722 
 

USTALENIA KOMISJI  - OPINIA 
Komisja Samorządu i Ładu Publicznego po wysłuchaniu  informacji i wyjaśnień złożonych 
przez Panią  Jolantę Ostaszewską – Dyrektora Wydziału Budżetu Miasta i Podatków, 
jednogłośnie - 4 głosami „za”-  –  pozytywnie zaopiniowała  przedmiotowy projekt uchwały  
zawarty w druku nr 1722 

(Opinia 50-8/263-18/2018 znajduje się przy sprawie - BRMG-S.0006.279.2018) 

 

PUNKT  2 
Opiniowanie projektu uchwały  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Gdańska na 2018 rok – druk 1723. 
 

Oryginał  projektu  uchwały znajduje  się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska z  
29 sierpnia  2018r.  - BRMG-S.0006.280.2018). 
 

Projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem omówiła  Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor 
Wydziału Budżetu Miasta i Podatków.   
 

Nie było głosów w dyskusji, Przewodnicząca poddała pod głosowanie pozytywne 
zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1723 
 

USTALENIA KOMISJI  - OPINIA 
Komisja Samorządu i Ładu Publicznego po wysłuchaniu  informacji i wyjaśnień złożonych 
przez Panią  Jolantę Ostaszewską – Dyrektora Wydziału Budżetu Miasta i Podatków – 3 głosami 
„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”-  –  pozytywnie zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały  zawarty w druku nr 1723 

(Opinia 50-8/264-19/2018 znajduje się przy sprawie - BRMG-S.0006.280.2018) 
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PUNKT  3.1 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Miejskiej Komisji ds.  Wyborów 

w Jednostkach Pomocniczych w Gdańsku i ustalenie jej Regulaminu    - druk nr 1683. 

 
Oryginał  projektu  uchwały znajduje  się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska z  
29 sierpnia  2018r.  - BRMG-S.0006.2402018). 
 

Projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem omówiła  Pani Alicja Bielińska – Łoza – Dyrektor 
Wydziału Kadr i Organizacji. Powiedziała między innymi, że  zmiany  uchwały  dokonuje się 
z uwagi na zmiany osobowe w składzie tejże komisji oraz  zaktualizowanie Regulaminu Pracy 
Komisji.  
 

Nie było głosów w dyskusji, Przewodnicząca poddała pod głosowanie pozytywne 
zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1683 
 

USTALENIA KOMISJI  - OPINIA 
Komisja Samorządu i Ładu Publicznego po wysłuchaniu  informacji i wyjaśnień złożonych 
przez Panią  Alicję  Bielińska – Łoza, Dyrektora Wydziału Kadr i Organizacji, jednogłośnie – 4 
głosami „za”–  pozytywnie zaopiniowała  przedmiotowy projekt uchwały  zawarty w druku 
nr 1683 

(Opinia 50-8/265-20/2018 znajduje się przy sprawie - BRMG-S.0006.240.2018) 

 
 

PUNKT  3.2 
Opiniowanie projektu uchwały  zmieniający uchwałę w sprawie podziału  miasta 

Gdańska na stałe obwody głosowania – druk nr 1733 

Oryginał  projektu  uchwały znajduje  się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska z  
29 sierpnia  2018r.  - BRMG-S.0006.290.2018. 
 

Projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem omówiła  Pani Alicja Bielińska – Łoza – Dyrektor 
Wydziału Kadr i Organizacji. Powiedziała między innymi, że Rada Miasta Gdańska w 
kwietniu br. dokonała podziału Miasta na stałe obwody głosowania, w których obecnie 
proponuje się przeprowadzenie paru zmian. Dotyczą one zmiany nazwy pięciu siedzib  
obwodowych komisji oraz  aktualizowane są opisy granic dwóch obwodów głosowania. 
 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego 
projektu uchwały zawartego w druku nr 1733 
 

USTALENIA KOMISJI  - OPINIA 
Komisja Samorządu i Ładu Publicznego po wysłuchaniu  informacji i wyjaśnień złożonych 
przez Panią Alicję  Bielińska – Łoza, Dyrektora Wydziału Kadr i Organizacji, jednogłośnie – 4 
głosami „za” –  pozytywnie zaopiniowała  przedmiotowy projekt uchwały  zawarty w druku 
nr 1733 

(Opinia 50-8/266-21/2018 znajduje się przy sprawie - BRMG-S.0006.290.2018) 
 

PUNKT  3.3 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia na terenie miasta Gdańska 

odrębnych obwodów głosowania w celu przeprowadzenia wyborów do rady Miasta 

Gdańska, Sejmiku Województwa Pomorskiego oraz Prezydenta Miasta Gdańska 

zarządzonych na 21 października 2018r. – druk nr 1734. 
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Oryginał  projektu  uchwały znajduje  się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska z  
29 sierpnia  2018r.  - BRMG-S.0006.291.2018. 
 

Projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem omówiła  Pani Alicja Bielińska – Łoza – Dyrektor 
Wydziału Kadr i Organizacji. Powiedziała między innymi, że  zgodnie z Kodeksem 
Wyborczym Rada Miasta najpóźniej w 30 dniu przed wyborami tworzy odrębne obwody 
głosowania – termin ten upływa 16 września. Obwody odrębne tworzy się w domach pomocy 
społecznej,  szpitalach, zakładach karnych i aresztach śledczych, jeżeli w dniu wyborów w 
tych placówkach przebywać będzie co najmniej  15-tu wyborców. Zgodnie z projektem 
uchwały proponuje się utworzenie szesnastu odrębnych obwodów głosowania, w tym 10 w 
szpitalach, 4 w domach pomocy, 1 w areszcie karnym i 1 w zakładzie karnym.  
 

Nie było głosów w dyskusji. Przewodnicząca poddała pod głosowanie pozytywne 
zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1734 
 

USTALENIA KOMISJI  - OPINIA 
Komisja Samorządu i Ładu Publicznego po wysłuchaniu  informacji i wyjaśnień złożonych 
przez Panią Alicję  Bielińska – Łoza, Dyrektora Wydziału Kadr i Organizacji, jednogłośnie – 4 
głosami „za” –  pozytywnie zaopiniowała  przedmiotowy projekt uchwały  zawarty w druku 
nr 1734 

(Opinia 50-8/267-22/2018 znajduje się przy sprawie - BRMG-S.0006.291.2018) 

 

PUNKT  4 
Opiniowanie projektu uchwały  w sprawie podziału dzielnicy Chełm na Dzielnicę 

Chełm i Dzielnicę Orunia Górna – druk nr 1689 + autopoprawka. 

 
Oryginał  projektu  uchwały znajduje  się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska z  
29 sierpnia  2018r.  - BRMG-S.0006.246.2018. 
 
Pan Ryszard Łusiak - mieszkaniec Chełm - Maćkowy powiedział miedzy innymi: 
Po raz pierwszy zostaliśmy dołączeni do Dzielnicy Chełm a teraz do Oruni Górnej. Dla nas 
jest to abstrakcyjna część Gdańska, bo nic nie łączy nas z Orunia Górną.  Historycznie 
obwodami szkolnymi, parafiami Gdańsk – Lipce jest połączony z dzielnicą Maćkowy, dzielnicą 
Św. Wojciech.  
 

Radny Adam Nieroda – radny przedstawiciel wnioskodawcy 
Szanowni Państwo. Jest to druk 1689 z autopoprawką. Chciałem, aby ta autopoprawka 
wyszła w kierunku tego, o czym była mowa  w uwagach, które zgłoszono w ramach 
konsultacji społecznych a także w trakcie długich dyskusji na jednym z portali 
społecznościowych, gdzie padała konkretna uwaga co do nazwy. 
Odbyły się  konsultacje społeczne i generalne wnioski wynikające z tych konsultacji można 
podzielić na  grupy. Jedna grupa wniosków zadowolenie z podziału i powstania nowej 
dzielnicy o nazwie Orunia Górna. Druga grupa wniosków dotyczyła  ewentualnej zmiany 
granicy w stosunku do tego, co zaproponowaliśmy w pierwotnej uchwale przed konsultacjami 
społecznymi. W tej sprawie, zdaniem wnioskodawców jest ważne, żeby ta granica pomiędzy 
tymi dwoma nowymi dzielnicami była granicą łatwo widzialną i zrozumiałą, dlatego 
postanowiliśmy pozostać przy  podziale wzdłuż ulicy Małomiejskiej i Świętokrzyskiej.  
Trzecia grupa uwag dotyczyła nazwy nowej dzielnicy. Jak bumerang wracała nazwa Gdańsk 
Południe. Rzeczywiście do  2010 roku mieliśmy   wielką dzielnicę Chełm i Gdańsk Południe. 
Były uwagi, zarówno w konsultacjach i internecie, że nowa dzielnica  to nie tylko Orunia 
Górna. Orunia Górna i Gdańsk Południe jest zwartym terenem, dużym osiedlem i warto, żeby 
w ten sposób to wszystko odróżnić . Ponieważ wiele  wniosków dotyczyło uwzględnienia 
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nazwy Gdańsk Południe zdecydowaliśmy się na poszerzenie nazwy wychodząc Państwu na 
przeciw, nazywając  nową dzielnicę  Orunia Górna – Gdańsk Południe.  
Czwarta grupa uwag dotyczy tego o czym Pan tutaj mówił, czyli jest taki pomysł, aby Lipce  
i Maćkowy tworzyły nowa jednostkę pomocniczą. Zwracam uwagę na to, że  w maju br. Rada 
Miasta Gdańska po raz ostatni podjęła uchwałę w sprawie podziału Miasta  na okręgi 
wyborcze i postanowiliśmy utrzymać dotychczasowy podział.  
Zmieniło się prawo wyborcze i od przyszłej kadencji samorządu komisarz wyborczy będzie 
określał granice okręgów wyborczych. Wszystko może się zmienić i nie ma potrzeby 
przywiązywania się do obecnych okręgów wyborczych. Ja w tej kadencji rozpocząłem ten 
temat i jeśli  zostanę radnym w przyszłej kadencji to  zrobię wszystko, żebyśmy wrócili do 
kompleksowego tematu podziału administracyjnego tego miasta. Nie tylko Pan zgłasza takie 
uwagi, czy mieszkańcy lipiec, ale  również  w innych okręgach wyborczych, ponieważ są 
różne problemy tożsamościowe. Uważam, że gdy będą nowe okręgi wyborcze to należy 
wrócić do tematu podziału administracyjnego Gdańska. 
Reasumując. Chcemy dokonać tego podziału w tym momencie, żeby w przyszłej kadencji nie 
było dzielnicy, która będzie jeszcze  większym molochem. W tej chwili mamy dzielnicę 
licząca 51 tys. mieszkańców na koniec 2016 roku. Nie wiem, ile mieszkańców liczyła   na 
koniec 2017r, ale w tym tempie  na pewno przekroczyłoby to 55 tysięcy  do końca obecnej 
kadencji. Starogard Gdański liczy  48 tysięcy mieszkańców, Sopot liczy 38 tysięcy. Więc jest 
to  całkowicie nielogiczne, żeby dzielnica w jakimkolwiek mieście liczyła pięćdziesiąt parę 
tysięcy mieszkańców. Dlatego chcemy dokonać tej zmiany  teraz, która odetnie od dużego 
Chełmu obszar, na którym mieszka kilkanaście tysięcy mieszkańców. 
Jeśli chodzi o Pana i mieszkańców Maćkowy – to jest też mój okręg wyborczy – to  doskonale 
pamiętam, co Pan pisał i mówił, co jak najbardziej szanuję. Natomiast, jeśli proponowanej 
zmiany nie dokonamy teraz, to w  przyszłej kadencji będzie Państwo bezskutecznie wybierali  
przedstawicieli do rady dzielnicy, która liczy ok. 52 tysiące mieszkańców, bo nie ma co 
ukrywać, że ten tradycyjny Chełm jest obszarem bardzo dobrze zorganizowanym i głównie  
wybierani są ludzie stamtąd.  Kończąc, mieszkańcy Maćkowy będą mogli iść na wybory do 
jednostki pomocniczej, która będzie liczyła kilkanaście tysięcy mieszkańców i w takiej 
sytuacji łatwość przebicia będzie większa. 
Proszę Komisję o pozytywne zaopiniowanie przedłożonego projektu uchwały. Dziękuję. 
 

Radny Bogdan Oleszek – członek Komisji 
Ja też  podzielam stanowisko  kolegi Nierody. Na pewno jest jeszcze  dużo do zrobienia w 
tym kierunku. Chełm i  Południe  to była potężna dzielnica. Wydaje mi się, że jest to na 
dzisiaj jedyny możliwy ruch, natomiast komisarz wyborczy  może  wywrócić to wszystko i 
może być zupełnie inny podział.  
 

Pan Roman Itrich – Rada Dzielnicy Orunia 
My radni RD Orunia apelujemy o rozsądny podział. W tej chwili to nie jest załatwienie 
sprawy. Jest to załatwienie jednej sprawy kosztem drugiej sprawy. 
 

Radny Bogdan Oleszek – członek Komisji 
Na  dzisiaj nie ma takiego lekarstwa, które  by to rozwiązało, aby było tak jak Pan mówi.  
 

Radny Adam Nieroda – radny przedstawiciel wnioskodawcy 
Jako wnioskodawcy uznaliśmy, że lepiej mniejszą sprawę  załatwić, niż np. rok przed 
wyborami rozgrzebać generalny podział na dzielnice, dojdzie do tego kampania wyborcza i 
nic z tego nie wyjdzie. Osobiście nie mam nic przeciwko temu, aby w przyszłości powstała  
dzielnica Maćkowy. W tej chwili chcemy rozwiązać jeden problem, ale mam nadzieje, że  
uda się w przyszłej kadencji  to zrobić.  
 

Pan Ryszard Łusiak - mieszkaniec Chełm - Maćkowy powiedział między innymi: 
My nie mamy wyborów  co miesiąc. Mam je  raz na cztery lata. Maćkowy Lipce  jest to rejon, 
który ma swoje serce, swoje centrum, ma swoje arterie komunikacyjne tj. Trakt Św. 
Wojciecha, parafie. Nowo tworząca się parafia na Maćkowy, gdzie jesteśmy po 



6 
 

zatwierdzeniach naszych uwag przez Biuro Prezydenta Miasta Gdańska, co do lokalizacji 
kościoła. Społeczność  ta musi być odpięta, również w tym wymiarze religijnym od tej 
społeczność, która w tej chwili jest zgromadzona wokół parafii  św. Judy Tadeusza w 
Łostowicach. To się dzieje, ten podział społeczności się dzieje i to nie są tylko wybory. 
Ten podział mógłby już  dokonany teraz. Część Maćkowy mogłaby być dołączona do  Oruni 
Św. Wojciech i załatwiłoby temat, że Orunia – Św. Wojciech się wyludnia. Maćkowy z kolei 
się zaludniają, co chwilę powstają tam nowe bloki mieszkalne.  
 

Radny Adam Nieroda – radny przedstawiciel wnioskodawcy 
Jeżeli chodzi o temat Parku Ferberów, to temat ten podejmowałem na swojej Komisji – 
Komisji Zrównoważonego Rozwoju.  Temat ten będziemy rozwiązywali. 
 

Radna Anna Wirska – przewodnicząca Komisji 
Podsumowując, będziemy mieć na uwadze, żeby usiąść i  zająć się tymi problemami na 
początku nowej kadencji. 
 

Pan Ryszard Łusiak - mieszkaniec Chełm - Maćkowy powiedział między innymi: 
W kwestii formalnej. Stwierdzam, ze na stronie internetowej opublikowane  zostały nasze 
dane przez Urząd Miasta Gdańska – w ramach konsultacji tego projektu uchwały.  
Jeśli  chodzi o ogłoszenie dotyczące dostępności konsultacji – dwa razy była ogłaszana 
informacja o dostępności konsultacji: raz błędna, raz poprawna. Za pierwszym razem 
ogłoszono, że konsultacje są tylko dla mieszkańców dzielnicy Chełm, a za drugi ogłoszono, 
że konsultacje te są dla wszystkich mieszkańców Gdańska, co zaważyła na ilości 
mieszkańców, którzy brali udział w konsultacjach. 
 

Radny Adam Nieroda – radny przedstawiciel wnioskodawcy 
Sprawdziłem, jak to było, jeżeli chodzi o akty prawne. Rzeczywiście, w  pierwszym 
zarządzeniu Prezydenta powołujące też zespół do przeprowadzenia konsultacji był 
faktycznie błąd. Błąd ten został skorygowany siedem dni przed rozpoczęciem konsultacji 
społecznych. 
 

Radna Anna Wirska – przewodnicząca Komisji 
Temat został już chyba wyczerpany, w związku z tym przystępujemy do głosowania. 
 Proszę o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie podziału dzielnicy Chełm 
na Dzielnicę Chełm i Dzielnice Orunia Górna,  zawarty  w druku 1689 + autopoprawka. 
Za pozytywny zaopiniowaniem oddano  3 głosy, „przeciwne” – 0, wstrzymujący się – 1 głos. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 1869 wraz z autopoprawką.  
 

 

PUNKT 5 
Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wyodrębnienia na rok 2019 środków 

finansowych na działalność statutową jednostek pomocniczych. 

Komisja jednogłośnie – 4 głosami za – przyjęła   projekt uchwały  w sprawie wyodrębnienia 
na rok 2019 środków finansowych na działalność statutowa jednostek pomocniczych.  Projekt 
ten zostanie skierowany  pod obrady najbliższej sesji Rady Miasta Gdańska. 
Projekt stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu ( druk nr  1736) 

 

PUNKT 6 
Wnioski Komisji Samorządu i Ładu Publicznego  do budżetu Miasta Gdańska na rok 
2019. 

 
Komisja przez aklamację przyjęła  dwa wnioski do budżetu miasta Gdańska na rok 2019 . 
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1. Komisja Samorządu i Ładu Publicznego  wnioskuje  o wyodrębnienie  w budżecie Miasta 
Gdańska na rok 2019 środków finansowych w wysokości 102 tys. zł.  na zakup 5 cyfrowych 
konsoli dyspozytorskich DGT5810-10 dla potrzeb policji. 
Nowa cyfrowa konsola pozwoli przyspieszyć czas reakcji na zgłoszenie z numeru 
alarmowego 112 w chwilach zagrożenia i zwiększy skuteczność interwencji, a tym samym 
zwiększy  bezpieczeństwo w mieście. 

 
2. Komisja Samorządu i Ładu Publicznego  wnioskuje  o wyodrębnienie  w budżecie Miasta 

Gdańska na rok 2019 środków finansowych w wysokości 200.000 zł na stworzenie w 
Komendzie Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej sali edukacyjnej „OGNIK „. 
W załączeniu opis projektu.  

 
 

PUNKT 7 
Sprawy bieżące, wolne  wnioski,  korespondencja.  

 
Radna Anna Wirska – przewodnicząca Komisji poinformowała  o pismach, jakie wpłynęły 
do Komisji. 
1. Odwołanie od Zarządzenia  nr 896/18 Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 30 maja 2018r.  

w sprawie stwierdzenia nieważności części uchwały RD Strzyża  z dnia 25 stycznia 2018r. 
w sprawie wykorzystania  środków finansowych na działalność statutową.  
Komisja  tematem tym zajmie się na najbliższym posiedzeniu. Rada ma 90 dni na 
załatwienie sprawy. 

2. Pismo Państwa  M. I A. Majewskich z dnia 21.082018r.   dotyczące  uciążliwego hałasu  
powodowanego przez dzieci przebywające na placu zabaw.  
Komisja pismo prześle do Prezydenta  z prośbą o podjęcie stosownych działań w celu 
wyjaśnienia tej sytuacji . 

3. Pismo Prezydenta  z 2.08.2018r.skierowane do związków  zawodowych, ustosunkowujące 
się do ich  uwag  o narastających od dłuższego czasu nieprawidłowościach w Straży 
Miejskiej w Gdańsku . 
Pismo a/a .  

4. Pismo – email z dnia 18.07.2017r. dotyczące  funkcjonowania placówek handlowych  przy 
ul. Wyzwolenia .  
Pismo Komisja prześle do Prezydenta.  

5. Pismo z dnia 26.07.2018r.  – skarga mieszkanki na radną dzielnicy Nowy Port.  
Komisja wystąpi do radnej z prośbą o wyjaśnienie.   

6. Dwa pisma  Radnej Dzielnicy ŻWJT Pani Marii Cholewińskiej: pismo z dnia 12.07.2018r. i 
z dnia 25.06.2018r.   
Komisja uzgodni z mecenasem i Dyrektorem Biura treść odpowiedzi na te pisma. 
 

Innych spraw nie zgłoszono. Przewodnicząca obrad stwierdziła wyczerpanie porządku obrad 
i zamknęła posiedzenie.  
 
                                                                           Przewodnicząca Komisji 

                                                                        Samorządu i Ładu Publicznego 

 

                                                                                   Anna Wirska  

Protokół sporządziła: 

 

Bogusława Pieklik 

Pracownik Biura Rady Miasta Gdańska  

 


